
Indkaldelse til bestyrelsesmøde mandag d. 24.november 

Hos Rikke, Gødvad Bakke 13 8600 Silkeborg 

Mødetid kl. 16.30 – 20.30 

Dagsorden: 

Til stede: Joan, Thomas, Ole, Rikke, Truels (senere) og Rita. Afbud fra Karin og Poul 

1:  Sten, saks papir – Hvem vil være sekretær? 

Rita;) 

2:  Godkendelse af referat fra sidste møde: 22.september hos Ole. 

Godkendt. 

3:  Nyt fra kredsformandsmøde i Tommerup d. 7.november (JO) 

Forårsfestival finansieret af Nordeafonden – idéen om videre stævner (med vindere) er droppet. 

Karin (FU) og Joan, Thomas og Ole (fra kredsen) deltager  i idé-dagen d. 9/12. Vi påtænker at lave 

stævnet i Randers ud fra skabelonen fra Silkeborg Idrætsfestival. 

Der er ansat mange nye i Nyborg – det er projektansvarlige og hænger derfor ikke sammen med 

den almindelige drift i DS. 

Hver kreds har ansvaret for at deltagerne i DM er til stede på de rigtige vilkår, der bliver snydt med 

holddannelsesreglerne. Vi foreslår, at deltagerne får en mail med et direkte link til de gældende 

regler som den ansvarlige lærer skal bekræfte, at han har læst. 

Der kan søges wildcard til høvdingebold, hvis vi har for mange hold. Joan tjekker om vi må have fem 

hold med videre. 

Weekendkursus er nu flyttet til d. 24-26. sep. 2015. Det er i Sydslesvig. 

Orientering om association af DS og DGI, er blevet forholdsvis vel modtaget både i DS og DGI. Vi 

skal tænke over om det er et problem i forhold til DIF. Desuden skal man passe på, at DS ikke 

drukner i samarbejdet.  

4:  Udarbejdelse af nyhedsbrev og brev om medlemskab 2015  

Rita retter 2014 brevene til og sender ud. Joan laver nyhedsbrev. 

5:  Nyt fra kassereren, julegratiale mm. (RK) 

Rita informerede og vi aftalte timer årets timer (Poul, Ole og Rikke 20 t, Truels og Thomas 30 t, Joan 40 t, 

Karin og Rita 50 t.) Rita regner på de endelige beløb og giver besked. 



6:  Prøve i idræt. Skal vi oprette kurser som i CFU? (JO) 

Vi synes, der mangler noget praksis i de afholdte kurser. Ole kontakter Camilla og ser om hun vil 

holde 2 kurser i vores område jan/feb (Silkeborg, Skanderborg, Odder og Randers, Norddjurs, 

Favrskov). Truels eller Thomas lægger noget på hjemmesiden om CFU-kurset i Århus d. 5/2-15. 

Joan kontakter Martin Elmbæk (forfatter til det nye idrætsmateriale til overbygningen ”Hjernen”, 

der bliver færdigt i marts)om et kursus i begyndelsen af næste skoleår (august) for alle 

idrætslærere fra 7. – 9. kl. 

7:  Reklamefremstød i Århus? I forbindelse med deres ”Sæt skolen i bevægelse”- kurser. 

Rita kontakter Martin og hører, hvor han har holdt kurser. Til mødet i januar beslutter vi om de 

skal have en lille gave med relevante rekvisitter. 

8:   ”Bad efter idræt” (TE)  

Vi undrer os over udmeldingen i medierne om, at DS ikke finder det vigtigt, at der bades efter 

idræt i skolen. Vi opfordrer til, at der bliver en debat i kredsene om holdningen til badning efter 

idræt.  

9:  Mulighed for dispensation v. deltagelse i idrætsstævner. (TE) 

Det er ok, så længe der er god plads til stævnet, de ikke deltager i konkurrencen og alle ved det på 

forhånd. 

10:  Hjemmesiden (fotos mangler – referater mangler ) 

11: Åben for tilføjelser   

Clio søger lærer til at udarbejde undervisningsplaner til de nye mål i idræt. Thomas sender mailen 

videre til Karin og Rikke. 

12:  Eventuelt. Næste møde den 6. jan. i Ry. Vi mødes ved Knudsø-badet og skal vinterbade. Truels 

skriver en besked i konferencen med lille pakkeliste. 

På mødet skal vi også prøve tøj, vælge ud og bestille størrelser! 

 

 


